

---

SMART

---

---

8

---

INFINITELY COMPACT

Concentrated performance in the palm of your hand. OXHOO is proud to present SMART, an all-in-one terminal that's the most compact in its range. Its innovative design blends naturally into any business, allowing for maximum mobility.

*OXHOO vous dévoile le SMART, un terminal tout-en-un le plus compact de sa gamme. Son design novateur se mêlera très naturellement dans tous les commerces, permettant une mobilité maximum.*



INFINITELY COMPACT





---

## INFINITELY COMPACT

---

Thanks to its small and lightweight design, (2.18 kilograms) SMART is a terminal that you can move as easily and as often as you like. Giving complete mobility in all environments. High performance, the SMART is equipped by an edgeless capacitive multitouch 10.1" screen with FANLESS technology.

*Un concentré de mobilité en seulement 2,18 kilos. Grâce à sa petite taille le SMART est un terminal que vous pouvez déplacer aussi facilement et aussi souvent que vous le souhaitez. Il est équipé d'un écran 10.1" tactile capacitif multi-touch sans bords. Hautes performances, le SMART est FANLESS pour une discrétion maximale.*



# CONFIGURATION



# OPTIONS





OXHOO UK Ltd.  
14 Seymour Court - Manor Park - Runcorn - Cheshire WA7 1 UZ  
United Kingdom - Phone : (+44) 01928 579 824 - [www.oxhoo.com](http://www.oxhoo.com)